
Obecné zastupiteľstvo obce Lúčky 

 

 

Z á p i s n i c a 

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lúčky, konaného dňa 10.08.2017 

na Obecnom úrade v Lúčkach 

__________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní: 

- 7 poslancov Obecného zastupiteľstva  obce Lúčky (ďalej len: „OZ“) podľa prezenčnej 

listiny 

- starosta Obce Lúčky Branislav Hrbček 

- hlavná kontrolórka Mgr. Marta Bočeková 

- zapisovateľka Mgr. Zuzana Slimáková 

 

 

Program: 

 

1.  Otvorenie 

2.  Schválenie programu rokovania 

3.  Určenie zapisovateľa OZ 

4.  Voľba navrhovateľov uznesení 

5.  Voľba overovateľov zápisnice 

6.  Kontrola plnenia uznesení 

7.  Voľba prísediacich pre Okresný súd Ružomberok 

8.  Požiarny poriadok obce a ustanovenia 

9.  Dodatok č. 1 k VZN č.2/2016 o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov 

rozpočtu Obce Lúčky 

10. Informácia o správe nezávislého audítora z auditu k účtovnej závierke k 31.12.2016 

11. Informácia o kontrolnej činnosti  

12. Informácie o činnosti komisií 

13. Pripomienky a podnety občanov obce 

14. Aktuálne otázky, rôzne, diskusia  

15. Záver 
 

 

 

K bodu 1 programu OZ 

Otvorenie 

Tretie zasadnutie OZ v roku 2017 otvoril o 17.00 privítaním všetkých prítomných starosta 

obce. Zasadnutia sa zúčastnilo 7 poslancov. OZ bolo uznášania schopné.  

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7     PROTI: 0                               ZDRŽALI: 0 

 

 



Starosta upozornil poslancov, že zasadnutie OZ bude nahrávané. 

 

 

K bodu 2 programu OZ 

Schválenie programu rokovania 

 

Starosta oboznámil prítomných s programom zasadnutia. Poslanci nemali k danému programu 

žiadne pripomienky. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 35/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, Ing. Miroslav Pecho 
 

K bodu 3 programu OZ 

Určenie zapisovateľa OZ 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená zamestnankyňa obce Mgr. Zuzanu Slimáková. 

 

 

K bodu 4 programu OZ 

Voľba navrhovateľov uznesení 

 

Určenie členov návrhovej  komisie. Za členov návrhovej komisie boli starostom obce 

navrhnutí:  Ing. Eva Mišíková, p. Martin Zachar, p. Ondrej Nika. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7      PROTI: 0                               ZDRŽALI: 0 

 

K bodu 5 programu OZ 

Voľba overovateľov zápisnice 

 

Za overovateľov zápisnice boli starostom obce navrhnutí: JUDr. Vladimír Mojš, p. Miroslav 

Mrva. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7   PROTI: 0                            ZDRŽALI: 0 

 

K bodu 6 programu OZ 

Kontrola plnenia uznesení 

 

Osem poslancov plnenie prijatých uznesení obdržalo prostredníctvom mailovej pošty, jeden 

poslanec v písomnej forme. Starosta obce vyzval poslancov k otázkam k plneniu prijatých 

uznesení. Poslanci  k plneniu prijatých uznesení nemali žiadne pripomienky. Plnenie prijatých 

uznesení je prílohou č. 1 tejto zápisnice.  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 36/2017  

Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, Ing. Miroslav Pecho 

 

 

 



K bodu 7 programu OZ 

Voľba prísediacich pre Okresný súd Ružomberok 

 

Na základe návrhu poslancov na poslednom OZ za prísediacich na Okresný súd Ružomberok 

dal starosta zahlasovať za p. Vilmu Almanovú, rod. Mišíkovú, nar. 01.11.1951, bytom 034 82 

Lúčky 568 a p. Jána Melku, rod. Melku, nar. 20.12.1950, bytom 034 82 Lúčky 574.  

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 37/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, Ing. Miroslav Pecho 

 

 

K bodu 8 programu OZ 

Požiarny poriadok obce a ustanovenia 

 

Požiarny poriadok obce a ustanovenia, ktorý vypracoval p. Ondrej Glemba – bezpečnostný 

technik obce bol prerokovaný a schválený. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 38/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, Ing. Miroslav Pecho 

 

 

K bodu 9 programu OZ 

Dodatok č.1 k VZN č. 2/2016 o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov 

rozpočtu obce Lúčky 

 

Dodatok k VZN tvorí prílohu č.2. Poslanci nemali k dodatku žiadne námietky. 

 
Ing. Mišíková sa opýtala ako to je s potvrdeniami od daňového úradu. Čo keď združenie nie je 

registrované na daňovom úrade. Kontrolórka obce poznamenala, že toto sa zistí na daňovom úrade. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 39/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, Ing. Miroslav Pecho  

 

K bodu 10 programu OZ 

Informácia o správe nezávislého audítora z auditu k účtovnej uzávierke k 31.12.2016 

 

Informácia o správe nezávislého audítora tvorí prílohu č.3. Poslanci berú na vedomie správu 

nezávislého audítora. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.40/2017 
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, Ing. Miroslav Pecho 

  

 

 

 

 



K bodu 11 programu OZ 

Informácia o kontrolnej činnosti  

 

Správu o kontrolnej činnosti prečítala kontrolórka obce p. Bočeková. Správa o kontrolnej 

činnosti hlavného kontrolóra tvorí prílohu č.4 tejto zápisnice. 

Je potrebné urobiť VZN k hrobovým miestam a prevádzkový poriadok cintorína do konca 

roka 2017. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.41/2017 

Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, Ing. Miroslav Pecho  

 

 

K bodu 12 programu OZ 

Informácie o činnosti komisií 

 

Starosta vyzval predsedov komisií, aby podali informáciu o komisiách. 

 

Cez letné obdobie nezasadala žiadna komisia. 

 

 

K bodu 13 programu OZ 

Pripomienky a podnety občanov obce 

 

Bez podnetov a pripomienok 

 

 

K bodu 14 programu OZ 

Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

Starosta obce: 

- na poslednom zastupiteľstve sa zabudlo zahlasovať za odpredaj pozemku pod jestvujúcou 

garážou pre p. Mrvu a PhDr. Mrvovej. 

Starosta vyzval poslancov na hlasovanie. 

Bolo prijaté uznesenie č.42/2017 

Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, Ing. Miroslav Pecho 

- starosta obce žiada o udelenie výnimky pre Bc. Stanislavu Šimúnovú ohľadom 

vyplatenia príspevku pri narodení dieťaťa. Nedávno si prehlásila trvalý pobyt ale už dlhodobo 

býva v obci, ale prijaté VZN č. 03/2016 o jednorázovom príspevku pri narodení dieťaťa jej 

neumožňuje vyplatiť príspevok. Iba rodičovi, ktorý ma trvalý pobyt najmenej 10 mesiacov 

pred narodením dieťaťa.  

Bolo prijaté uznesenie č.43/2017 

Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, Ing. Miroslav Pecho 

- cesta Láncová-Španie – navýšili sa tam náklady za trasu 2, dôjde k uníženiu cesty o 20-30 

cm.  



- pri otázke p. Mrvu Miroslava, že o koľko sa zvýši cena realizovanej akcie, starosta 

ubezpečil poslancov, že to nebude viac ako 10 % z projektovanej sumy. 

- preborila sa cesta na ulici Paseka, bude treba hľadať finančné rezervy na opravu tejto cesty.  

- pokračuje rekonštrukcia plynovodu v obci. Je veľká prašnosť. 

- dali sme robiť projekt ohľadom úpravy areálu vodopádu. Keď bude projekt hotový tak sa 

urobí stretnutie.  

- zaslali sme objednávku na Transmisie na fungovanie ČOV.  

- Oslavy 730 rokov obce – boli zatiaľ len dobré ohlasy na akciu.  

- bola podpísaná zmluva na Zberný dvor, práce by mali začať od budúceho týždňa. Firmy, 

ktoré vyhrali súťaž: Liptovská stavebná spoločnosť s.r.o. – stavebná časť, Firma ŠUPA s.r.o 

traktor a príslušenstvo, KRAJSPOL SK, s.r.o váhy. Bude nutné uhradiť spoluúčasť vo výške 

cca 68 000 €.  

- prešiel nám projekt na travertíny vo výške 2500,-€ 

- Dňa 7.7.2017 bol doručený list z kúpeľov Lúčky o vyjadrenie obce a OZ k plánovaným 

investíciám Kúpeľov Lúčky, aby mohli začať s projektami. Jedná sa o výstavbu chatiek 

a oddychovej zóny. 

p. Martin Zachar – treba to len podporiť je to prínos pre obec.  

p. Miroslav Mrva – samozrejme treba s tým súhlasiť, ale treba zachovať i parkovacie miesta 

pre návštevníkov ihriska Šiare. 

Starosta bude informovať p. riaditeľa Ing. Mgr. Beňucha, že obec a OZ zaujíma kladné 

stanovisko k pripravovaným investíciám v liste 3384/2017 doručeného 7.7.2017. 

- dom Dominika Ševca  - projekt odkazy predkov, práce sa budú robiť hneď po letnej sezóne 

- ešte by som rád poznamenal, aby ste sa pozreli na žiadosť od p. Zachara Igora, ktorá sa 

bude prejednávať na najbližšom zastupiteľstve a riešiť zámenu pozemkov. 

- Informačné centrum – už stoja základy, chatka je vo výrobe.  

- boli vykonané vrty v lokalite Bôrové, boli zaslané informačné listy vlastníkom pozemkov, 

že sa tieto vrty budú vykonávať. Podľa prvých výsledkov vyzerá táto lokalita vhodná na 

výstavbu.  

- pozemky na Markuške jednáme o cene. Majiteľom bola predostretá ponuka na 4 € / m² 
- fungovanie obce, hlavne finančná komisia, potrebuje aby finančná komisia bola 

flexibilnejšia navrhujem poveriť p. predsedu, zvoliť svojho zástupcu s ktorým bude obec 

rovnocenne jednať na príprave, respektíve zvolávaní komisií. Zasadnutia OOCR zvoliť 

nového zástupcu. 

 

Mgr. Iveta Kosturíková – p. Peter Turčok sa vzdal členstva v sociálno-zdravotnej komisii, 

bude treba prijať nového člena. Navrhuje Mgr. Róberta Bobčeka, za ktorého dal starosta obce 

zahlasovať. 

 

Bolo prijaté uznesenie č.44/2017 

Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, Ing. Miroslav Pecho 

Kontrolórka obce – predaj darčekových predmetov pod vodopádom – nie je možné povoliť 

predaj. Pod vodopádom je VZN určený predaj príležitostný a to pri jarmokoch a výročných 

trhoch, nie je tu povolený ambulantný predaj. V prípade, že by sme tu umožnili ambulantný 

predaj, potrebovali by sme vyjadrenia príslušných inštitúcií a mohol by tu predávať každý, 

čím by sme z prírodnej národnej pamiatky urobili trhovisko. 

Podľa predbežných konzultácií by proti tomu mal výhrady aj odbor životného prostredia. 

Podľa zákona č. 178/1998 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania na trhových 

miestach a o zmene a doplnení zákona č. 455/1991 o živnostenskom podnikaní § 12 ods., (1) 

písm. c) obec má dozor nad dodržiavaním tohto zákona. Priestupku sa dopúšťa podľa § 13 



ods. (1) písm. b) uvedeného zákona, osoba, ktorá predáva výrobky na trhovom mieste bez 

povolenia. 

p. Mrva poznamenal, že je problém s parkovaním v obci, hlavne na zákrute na hlavnej ceste 

pri hornom obchode. 

p. Ondrej Nika – navrhuje doplnenie nového člena do športovo-školskej komisie – p. Jána 

Plávku. Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

Bolo prijaté uznesenie č.45/2017 

Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Peter Fula, Ing. Miroslav Pecho 

 

K bodu 15 programu OZ 

Záver 

Starosta všetkým prítomným poďakoval za účasť na zasadnutí OZ. 

 

 

Zapísala: Mgr. Zuzana Slimáková 

 

 

Overovatelia: 

 

JUDr. Vladimír Mojš 

 

 

 

p. Miroslav Mrva 

 

 

 

Starosta obce: Branislav Hrbček 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


